
Borgund Utvikling 
Styremøte 01.07.2019  
 
Deltagere: 
Gard Egil Guttulsrød 
Torbjørn Kirkevoll 
John Bøthun Liøen 
 
 
Ikkje til stade:  
Gro Astri Jøsendal 
Liv Johanne Gram Steinbakken 
Øyvind Hauge Horge 
Solgun Haugen 
 
 
 
 
Sak 1: Gjennomgang av forrige saksliste. OK 
 
Sak 2: Kommunehuset, ingen planer fra LK enda, avventer møte med brukere til august. Gard 
 
Sak 3: Førjulsbord, legger ut forslag på dato på FB med tanke på Tore Leiren. Forslag til mat? Forslag 
til aktiviteter? Miniquiz e.l? Gard 
 
Sak 4: Vindhella løpet, blåse liv att i dette. Sette vekk arrangementet til fritidsgruppa i idrettslaget, 
med me som hjelperar osv. Tidspunkt, slutten av april / mai. 
 
Sak 5: Utvikling av idrettsbane, invitere til oppstartsmøte i august. Tennisbane, klatrepark??? 
 
Sak 6: Ta kontakt med kommune angående løft av sentrum med benker ala det som er på Lærdal. 
 
Sak 7: Lage til noko meir i sentrum. Mulig å lage til sittebenker utenfor Kong Sverres hus? Kontakte 
Per Haugen angående dette. Gard 
 
Sak 8: Google disk legges over til Borgundutvikling@gmail.com. Gard snakker med Bjørn. 
 
 
 
For styret 
Gard Egil Guttulsrød 
 


